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Wniosek do projektu budZetu Miasta Woclawek
na rok bud2etowv 2020

W zwi4zku zrozpocz?ciem prac nad projektem budzetu Miasta Woclawek na rok 2020 przedstawiam
nastgpuj4c4 propozycjg do projektu budZetu dotyczEce zadarua;

Remont chodnik6w nrzv ulicv Zielnei

l*"e o uwzglgdnienie powyzszego zadunaprzy planowaniu wydatk6w biea4cych/ maj4tkowych na rok
budZetowy 2020.

I)o wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Na odcinku ulicy Zielnej pomigdzy ulic4 poln4 a
Alejami Kazimierza Wielkiego chodnik znajduje sig w najgorszym stanie technicznym. Wykonany z masy
asfaltowej kilkadziesi4t lat temu obecnie stanowi bardzoiowazny problem dla mieszkaric6w maj4cych
nopsig przy ej ulicy- Uszkodzony asfalt oraz fuiwy rpri*iui4, iebezpiecnre chodzenie po tymchodniku jest
uci4zliwe' Wielu mieszkaric6wtej czgsci ulicy Zielnej^to oroty starszi dla kt6rych samo chodzenie stanowi
problem. Dlatego maj4c na uwadze dobro mieszkaric6w i innyth pieszych korzystaj4cych tego ciagu
komunikacyjnego zasadnym j est przeprowadzenie prac remontowych.
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